

# THOUGHTFUL WRITING PROMPTS

The Mid-Autumn Festival is held on the 15th day of the 8th month in the Chinese lunar calendar, with a full moon at night. This holiday is also called the Moon Festival. This year, 2020, is the 25th anniversary of Asian Americans United's (AAU) Mid-Autumn Festival. It is a huge achievement that we are proud of as a community.

中秋节或者叫月亮节发生在一个满月之夜在每年的农历正月八月十五日举行。2020年是亚裔联合会（AAU）举行中秋节的第25届。这是我们作为一个社区感动自豪的一项巨大的成就。

## **Directions:**

Below are several thoughtful questions to talk about and write down. Please answer the questions in the space below. Share the knowledge and memories of your past Mid-Autumn Festival celebrations. You can also ask your siblings, parents, or grandparents for help. Be creative and have fun!

以下是几个值得讨论和写下来的问题。请在下面的空白处回答问题。分享您以前过中秋节的知识 and 回忆。您也可以向您的兄弟姐妹、父母或祖父母寻求帮助。发挥起您的想象力还有玩的开心！

English	Chinese
<ol style="list-style-type: none"><li>1. What are your family traditions?</li><li>2. What are your wishes for the year?</li><li>3. What would you like to thank the moon for?</li><li>4. What is your most favorite memory of AAU's Mid-Autumn Festival?</li></ol>	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 你的家庭传统是什么？</li><li>2. 你的新年愿望是什么？</li><li>3. 你想要感谢月亮什么？</li><li>4. 你对AAU中秋节最难忘的记忆是什么？</li></ol>